



Ref



नेपाली राजदूतावास, अबुधाबी

Tel.: 02-6344767/6344385, Fax : 02-6344469

Email: eonabudhabi@mofa.gov.np

Website: www.ae.nepalembassy.gov.np

नेपालका बाढी पिडितहरूका लागि सहयोगको अनुरोध

मिति २०८३ भदौ १० गते बुधबार बिहान रसुवाको भोटेकोशी नदीमा अचानक आएको विनासकारी बाढीका कारण प्रभावितहरूको खोजी, उद्धार, व्यवस्थापन तथा पुनर्स्थापनाका लागि संयुक्त अरब इमिरेट्स (यूएई) बाटसमेत नेपाली राजदूतावासको अबुधाबीस्थित देहायबमोजिमका बैंक खातामार्फत 'प्रधानमन्त्री दैवी प्रकोप उद्धार कोष' तथा 'प्रधानमन्त्री राहत कोष' मा रकम पठाउन सकिने बेहोरा सबैमा अनुरोध गरिन्छ।

विदेशबाट सहयोग रकम पठाउन थप सहजताका लागि यो व्यवस्था गरिएको हो। संकलित सहयोग रकम विनाशकारी बाढीपछि जारी उद्धार तथा राहत कार्यका साथै प्रभावित क्षेत्रको पुनर्स्थापना तथा पुनर्निर्माणका लागि प्रयोग गरिनेछ।

तसर्थ, यूएईमा रहनुभएका सम्पूर्ण नेपाली दाजुभाइ तथा दिदीबहिनीहरू, नेपाली संघ-संस्थाहरू, व्यवसायिक प्रतिष्ठानहरू, सामुदायिक समूहहरू तथा नेपालप्रति सद्भाव र शुभेच्छा राख्नुहुने सम्पूर्ण महानुभावहरूमा सहयोगका लागि नेपाली राजदूतावास हार्दिक अनुरोध गर्दछ।

Bank Account Details

Account Name: Embassy of Nepal, Abu Dhabi

Bank Name: Abu Dhabi Commercial Bank

Account Number: 10118722020002

IBAN: AE220030010118722020002

BIC/SWIFT: ADCBAEAXXX

Branch Code/Branch Name: 109/Al Falah Branch

तपाईंहरूको सहयोगको लागि नेपाली राजदूतावास हार्दिक आभार व्यक्त गर्दछ।

नेपाली राजदूतावास

अबुधाबी।

३ सेप्टेम्बर २०२६



नेपाली राजदूतावास, अबुधाबी

Tel.: 02-6344767/6344385, Fax : 02-6344469

Email: eonabudhabi@mofa.gov.np

Website: www.ae.nepalembassy.gov.np

Ref

Call for Financial Contributions towards Relief and Recovery Efforts Following the Bhotekoshi Flash Flood in Nepal through the Bank Account of the Embassy of Nepal in Abu Dhabi

The Embassy of Nepal in Abu Dhabi informs all Nepali nationals, Non-Resident Nepalis, foreign nationals, organizations, businesses, community groups, and well-wishers in the UAE that, as per the decision of the Government of Nepal, financial contributions to the Prime Minister Disaster Relief Fund can be made through the following bank account of the Embassy of Nepal in Abu Dhabi.

This arrangement is made to facilitate contributions from those who are unable to remit funds directly to bank accounts opened in Nepal or wishing to contribute in cash or UAE Dirhams.

The contributions will support ongoing rescue and relief operations, as well as recovery, rehabilitation, and reconstruction efforts following the catastrophic Bhotekoshi flash flood of 26 August 2026.

The Embassy invites all individuals and organizations wishing to support the affected communities in Nepal to contribute through the following bank account:

Bank Account Details

Account Name: Embassy of Nepal, Abu Dhabi

Bank Name: Abu Dhabi Commercial Bank

Account Number: 10118722020002

IBAN: AE220030010118722020002

BIC/SWIFT: ADCBAEAAXXX

Branch Code/Branch Name: 109/Al Falah Branch

Contributors are kindly requested to mention "*Flash Flood Nepal 2026*", if possible, as the purpose/reference of their contribution.

The Embassy expresses its sincere appreciation to all individuals, organizations, and communities in the UAE for their solidarity and support for the people affected by the disaster in Nepal.

Embassy of Nepal

Abu Dhabi

3 September 2026



Embassy of Nepal, Abu Dhabi سفارة نيبال. أبو ظبي

Ref.

الإشارة

مناشدة لتقديم مساهمات مالية لجهود الإغاثة والتعافي عقب فيضان بوتيكوشي في نيبال عبر الحساب

البنكي لسفارة نيبال في أبو ظبي

تود سفارة نيبال في أبو ظبي إعلام جميع المواطنين النيباليين، والنيباليين غير المقيمين، والرعايا الأجانب، والمؤسسات، والشركات، والمجموعات المجتمعية، وأصدقاء نيبال في دولة الإمارات العربية المتحدة بأنه، ووفقاً لقرار حكومة نيبال، يمكن ايداع المساهمات المالية في "صندوق رئيس الوزراء للإغاثة من الكوارث" عبر الحساب البنكي التالي التابع لسفارة نيبال في أبو ظبي.

ولقد تم ترتيب هذا الإجراء لتسهيل تلقي المساهمات من الذين يتعذر عليهم تحويل الأموال مباشرة إلى الحسابات البنكية المفتوحة في نيبال، أو الراغبين في تقديم مساهماتهم نقداً أو بعملة الدرهم الإماراتي.

هذه المساهمات سيتم استخدامها لدعم عمليات الإنقاذ والإغاثة الجارية، بالإضافة إلى جهود التعافي وإعادة التأهيل وإعادة الإعمار عقب فيضان بوتيكوشي الكارثي الذي وقع في 26 أغسطس 2026.

وتدعو السفارة جميع الأفراد والمؤسسات الراغبين في دعم المجتمعات المتضررة في نيبال إلى تقديم مساهماتهم عبر الحساب البنكي التالي:

تفاصيل الحساب البنكي

اسم الحساب	: سفارة نيبال، أبو ظبي
اسم البنك	: بنك أبو ظبي التجاري
رقم الحساب	: 10118722020002
رقم الأيوان	: AE220030010118722020002
رمز السويفت	: BIC/SWIFT: ADCBAEAAXXX
رمز الفرع/اسم الفرع: 109/فرع الفلاح	

كما يُرجى من المساهمين الكرام ذكر عبارة «Flash Flood Nepal 2026» قدر الإمكان لتبيان سبب المساهمة.

وتعرب السفارة عن خالص تقديرها لجميع الأفراد والمؤسسات والمجتمعات في دولة الإمارات العربية المتحدة على تضامنهم ودعمهم للمتضررين من الكارثة في نيبال.

سفارة نيبال، أبو ظبي

03 سبتمبر 2026